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Hовини анмінМ

У день відкриття телебачення ВХМ у небі над 
Емпайер Стейт Білдін, де розміщені передавачі ВХМ, 

з’явився яскравий хрест.  

У  наш  час  люди  живуть  в  еру 
надшвидкісних  засобів  масової 
інформації, коли використовуються 
супутники, кабельне телебачення, 
громадськ і  мережі ,  не залежне 
телебачення ,  а  також  мобільне 
т е л е б ач енн я  дл я  смартфон і в . 
Засоби масової інформації надто 
різноманітні, а кількість програм 
постійно  збільшується ,  так  що 
глядачам  важко  знайти  і  обрати 
високоякісну повчальну програму. 
У  п е в н и й  ч а с  т р а н с л я ц і ї 

п о с т а ч а л ь н и к  п р и н о с и т ь 
людям  спасіння ,  Боже  зцілення , 
перетворення ,  а  т акож  справи 
благословення. Як християнський 
канал, телебачення ВХМ поширює 
Божу  любов  і  силу.  Телебачення 
ВХМ  (головою  правління  якого 
є  Доктор  Джерок  Лі ,  вебс айт : 
www.gcntv.org) є  християнською 
телемережею, заснованою лише для 
слави триєдиного Бога, яке поширює 
Євангеліє народам всього світу. 

Телебачення ВХМ проливає світло 
істини  на  тих ,  хто  страждає  від 
хвороб і багатьох інших проблем. 
Телебачення також проголошує безліч 
могутніх справ, які підтверджують 
існування  живого  Бога  та  Ісуса 
Христа, нашого Спасителя.
ВХМ  пропонує  телеглядачам 

широкий  вибір  інших  програм : 
«Слово  життя» Доктора  Джерок 
Лі, а також документальні фільми, 
які свідчать про справжність Біблії 
з а вд яки  я с кр а вим  с в і д оц т вам 
т е л е гл я д ач і в ,  я к ,  н ап ри к л а д , 
«Таємниця  сили» і  «Справжній 
голос». Також на телебаченні ВХМ 
транслюється  серія  проповідей 
пастора Суджін Лі «Я зроблю це» і 
«Прославляйте і поклоняйтеся», які 
показують небесну красу завдяки 
високоякісним культурним художнім 
виставам.  
Крім  того ,  телебачення  ВХМ 

у с т а т к о в а н е  б а г а т о м о в н о ю 
системою перекладу, яка дозволяє 

транслювати передачі корейською, 
англійською, іспанською, російською, 
французькою, а також мовою урду. 
Жива багатомовна трансляція дає 
змогу  глядачам  в  інших  країнах 
дивитися  програми ,  не  маючи 
проблем у розумінні. 
Кращою  із  кращих  є  програма 

«Слово  життя» Доктора  Джерок 
Лі. Його основні проповіді: «Слово 
про хрест», «Міра віри», «Небеса», 
«Пекло», «Дев’ять  плодів  Духу» 
і «Глава любові» були створені і 
поширені в усьому світі.
Під час підготовки до переходу на 

цифрове телебачення, яке відбулося 
1 січня 2013 року, телебачення ВХМ 
розпочало  створювати  програми 
проповідей за допомогою технології 
високоточної чіткості. Програми 
високої  чіткості  отримали  гарні 
відгуки  від  глядачів .  Особливо 
завдяки  проповідям  Доктора  Лі , 
а також «Молитві за хворих», яка 
транслюється тричі на день, багато 

людей  прийняли  Ісуса  Христа , 
навернулися у християнство і відчули 
Божу силу, подолавши межу простору 
і часу. 
Крім того, телеглядачі мають змогу 

у реальному часі приєднатися до 
різноманітних служінь Центральної 
Церкви Манмін, а також Молитовних 
Збор і в  Дани ї л а .  Р і з номан і тн і 
програми доступні через мобільні веб 
служби. 
Телебачення ВХМ також побудувало 

сп і л ьн і  з в ’ я з ки  з  пров і дними 
телекомпаніями :  Мережею  НРБ , 
Енланс, Родной НБН, а також СіЕнЕл. 
Крім  того ,  завдяки  громадським 
телевізійним станціям, супутникам 
і кабельному телебаченню програми 
транслюються близько у 170 країнах 
світу. Отже люди можуть дивитися 
програми будь-де і будь-коли. Ми 
сподіваємося, що велика кількість 
людей переглядатимуть передачі, 
палко бажаючи отримати відповіді від 
Бога і благословення у 2013 році.

Телебачення ВХМ сприяє 
процвітанню вашої душі! 

Християнське телебачення працює у більш ніж 170 країнах світу



2 Слово Життя – Духовна Любов (3) 

1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 
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«Любов довготерпить, любов милосердствує, не заздрить, любов не величається, не надимається»
 (1 Послання до коринтян 13:4).

Любов довготерпить 

Дратівлива людина звичайно робить багато помилок 
внаслідок свого нетерпіння. Деякі християни не можуть 
бути терплячими. Отже вони не можуть очікувати з вірою. 
Наприклад, вони засмучуються, якщо змінилися менше, ніж 
очікували, хоча постили і завзято молилися, щоби позбутися 
гріха і зла. Вони нервують або засмучуються, якщо нічого не 
відбувається, хоча вони віддавали пожертвування і молилися 
щоби отримати певну відповідь.
Щоби отримати духовну любов, про яку написано у 

13 главі 1 Послання до коринтян, а також щоби отримати 
відповіді на молитви, ми повинні бути терплячими. Тоді ми 
можемо приносити прекрасні плоди.

1. Що таке любов, яка довготерпить?
У 1 Посланні до коринтян 13:4 і подальших віршах 

говориться про 15 характеристик духовної любові. Першою 
характеристикою є: «Любов довготерпить». Що це означає 
у духовному сенсі? Це означає, що ми повинні бути 
терплячими під час будь-яких страждань, які приходять до 
нас, коли ми намагаємося любити інших, бути люблячими і 
терплячими до самих себе.  
Припустимо, якась людина заздрить вам і ненавидить вас, 

хоча ви не зробили їй нічого поганого. Ви намагатиметесь 
уникати цю людину. Ви навіть не захочете зустрічатися з нею 
на вулиці. Почувши Боже Слово, яке говорить вам любити 
навіть своїх ворогів, ви можете уявити, як можна любити 
свого ворога, але при цьому відчуватимете неспокій. Щоби 
досягти духовної любові, ви повинні бути терплячими до 
цієї людини і полюбити її у даній ситуації. Навіть якщо хтось 
говорить про вас погано без причини і ненавидить вас, ви 
повинні управляти своїм серцем і любити ту людину, маючи 
терпіння.
Така любов, а саме, любов, яка довготерпить і зносить всі 

труднощі, які ми отримуємо, якщо намагаємося виконувати 
Боже Слово, – це «любов, яка довготерпить». Але терпіння, 
про яке написано у Главі Любові, включає у себе менші 
поняття любові, ніж любов, яка охарактеризована у дев’яти 
плодах Святого Духу. Терпіння як один із дев’яти плодів 
Святого Духу означає терпіння до всього в усіх обставинах 

задля Божого Царства і Його правди, тоді як терпіння, про яке 
написано у Главі Любові, стосується людей, бо вони мають 
являти терпіння, щоби любити інших людей.  

2. Сила любові, яка довготерпить
В Євангелії від Матвія 5:44 написано: «А Я вам кажу: 

Любіть ворогів своїх, …і моліться за тих, хто вас переслідує». 
Тут «вороги» – це люди, які завдають велику шкоду вам, так 
що ви приховуєте глибоку недоброзичливість до них. Ісус, 
Який прийшов на землю для спасіння грішників, любив 
Своїх ворогів і молився за тих, хто переслідував Його. Але 
люди насміхалися над Ним, зневажали і принижували Того, 
Хто чинив їм лише добро. Проте Ісус клопотав за них перед 
Богом: «Отче, відпусти їм, бо не знають, що чинять вони!» 
(Євангеліє від Луки 23:34).   
Ісус Любив людей, мав до них терпіння, незважаючи на 

те, що вони стали ворогами Богові. В результаті відбулася 
дивовижна робота спасіння. Будь-яка людина, яка вірить 
у Господа і приймає Його, як свого Спасителя, може 
звільнитися від рабства ворога-диявола і стати Божим дитям. 
Такою величезною є сила любові, яка довготерпить.  
Як довго ви можете терпіти? Чи можете ви віддавати 

любов, яка довго терпить, тим людям, які погано говорять 
про вас і ненавидять вас? Чи важко вам терпіти свою 
дружину, чоловіка, дітей, братів у вірі, хоча вони не є вашими 
ворогами?
В Євангелії від Матвія 5:39-40 написано: «А Я вам кажу 

не противитись злому. І коли вдарить тебе хто у праву 
щоку твою, підстав йому й другу. А хто хоче тебе позивати 
й забрати сорочку твою, віддай і плаща йому». Чи не 
соромно хотіти забрати чиюсь сорочку! У цьому уривку 
розповідається про те, що ми повинні додати більше любові, 
щоби мати можливість любити навіть у такому випадку. 
Сьогодні багато людей не можуть терпіти, коли хтось 

загрожує або завдає шкоди їм або їхньому майну. Такі люди 
можуть навіть розпочати судовий процес проти них. Навіть 
якщо шкода відбулася внаслідок помилок власної дружини, 
чоловіка, батьків або дітей, деякі люди обвинувачують їх. 
Коли ви терпите людей, які завдали вам шкоди, деякі люди 
навіть вважають вас нерозсудливими. Проте чи повинні 
ми відплачувати людині тим самим, як це роблять люди у 
цьому світі? Ні, не повинні. Ми повинні бути терплячими і 
люб’язними.  
Дехто подумає: «Чи можу я бути терплячим, коли я 

розгніваний і роздратований?» Але ми можемо бути такими, 
якщо маємо духовну віру і любов. Це тому, що ми маємо 
любов і віру Бога-Отця, Котрий терпить грішників і прощає 
їх, незважаючи на те, що вони розіп’яли Його єдиного Сина. 
Якщо ви вірите, що отримали таку любов від Бога, ви можете 
прощати всіх, хто ображає вас, незалежно від того, якою 
великою є образа. Немає жодної людини, яку б ми не змогли 
полюбити, якщо ми любимо Господа, Який не пошкодував 
для нас Свого життя.  

3. Досягти духовного терпіння
 Деякі люди примушують себе стримувати ненависть, 

запальність і неприязнь, але вибухають, коли перевищується 
найвищий ступінь їхнього терпіння. В інших людях 

розвиваються емоційні розлади, спричинені гнівом, котрий 
придушувався, якщо вони не виражали свої почуття, не 
показували їх назовні через те, що вони зосереджувалися на 
власних переживаннях.   
Але терпіння, яке бажає бачити в нас Бог, – це абсолютне 

і беззмінне терпіння. Інакше кажучи, це терпіння, яке не 
потребує називатися «терпінням». Це означає відсутність 
ненависті і прикрості у серці. Це означає, що людина 
позбулася своїх основних принципів, змінивши їх на 
прощення і любов. Таким є справжнє терпіння у духовному 
сенсі.    
Не важко любити навіть ворогів, якщо ми не маємо зла і 

сповнені духовної любові. Тоді жодна людина не стане нашим 
ворогом, і всі люди будуть для нас гарними навіть якщо 
робитимуть щось незрозуміле. Ми не будемо ненавидіти 
людей за те, що вони відрізняються від нас, або навіть якщо 
ненавидять нас.  
І навпаки, якщо ми маємо такі гріхи, як ненависть, потяг до 

спорів, заздрість і ревнощі, ми будемо бачити недоліки інших 
людей і ненавидітимемо їх, якщо вони не погоджуватимуться 
з нами, хоча вони гарні люди. Якщо ви любите брехати, ви 
вважатимете, що інші люди також говорять неправду, хоча 
вони говорять правду.    
Тож скільки разів нам необхідно терпіти лихих людей? 

Петро запитав Ісуса: «Господи, скільки разів брат мій може 
згрішити проти мене, а я маю прощати йому? Чи до семи раз? 
Ісус промовляє до нього: Не кажу тобі до семи раз, але аж до 
семидесяти раз по семи!» (Євангеліє від Матвія 18:21-22).
Тут «сім» – це число, яке означає міру повноти, а саме те, 

що ви повинні прощати повністю. Це безмежне прощення 
і любов. Звичайно, нелегко за одну ніч змінити свою 
ненависть на любов. Але ви повинні дуже старатися любити 
безперестанку. Навіть якщо ви маєте неприязнь і гнів, ви 
повинні спочатку стриматися і намагатися позбутися тих 
почуттів. Тоді ваші погані якості зміняться на істину, і в вас 
виросте духовна любов.
Гріховної природи, яка існує в вашому серці, можна 

позбутися, якщо ви палко молитеся у повноті Святого Духу. 
Вам також необхідно намагатися дивитися на інших людей 
з любов’ю і ставитися до них із добром. Так ненависть 
зникне, і ви почнете любити інших людей. Якщо ви не маєте 
неприязні і ненависті ні до кого, ви відчуєте себе щасливою 
людиною, ніби ви на небесах. Відколи ви позбулися неправди 
і сповнилися добром і любов’ю, у вас зникла необхідність 
бути терплячим, ви просто можете любити всіх людей.
Доброчесним людям, які не мають зла, нічого терпіти. 

Коли їм треба терпіти когось, їм не треба намагатися бути 
терплячими, але вони можуть чекати доки він/вона не 
зміняться. Як ви думаєте, чи знадобиться вам терпіння на 
небесах? На небесах існують лише любов і добро. Там 
немає сліз, смутку, болю і зла. Ні на що буде гніватися, 
сердитися, нікому буде заздрити. Але Бог говорить: «Любов 
довготерпить», щоби люди могли краще зрозуміти, що таке 
любов. 
Любі брати і сестри! В ім’я Господа нашого я молюся, 

відкидаючи будь-яке зло, щоби ви мали терпіння, любили і 
вміли чекати на зміни, які відбудуться у вас самих і в лихих 
людях, якими поганими вони б не були. 

Старший пастор доктор Джерок Лі 



3 Християнське духовне наставництво№ 9  10 лютого 2013Hовини анмінМ

Запитання: Яку молитву Бог радісно приймає, і як молитва кожної людини         
                    відрізняється з точки зору Бога?

«Боже, прости мені. Я старанно поглядаю на себе. 
Я думав, що зробив все для Твого царства і вважав, що цього 
досить. Пройшло багато часу і тепер мені соромно, тому що мені 
не вистачило палкого бажання, щоби освятитися. Я відчуваю 
смуток. Мені шкода. Я надто збентежений».

«Де кінець моєї злості? Мої думки надто лихі! 
Прости мені, Боже. Я не слухався і в результаті моє серце 
і розум потрапили у полон. Хоча я намагаюся позбутися 
лихих думок, думаючи так: «Це не моя воля», думки та 
емоції постійно приходять до мене, і я навіть промовляю 
їх. Допоможи мені! Прости мені за мою нерозсудливість і 
гріх непокори».  

«Я нічого не зробив, але, незважаючи на це, 
благодать, дана Богом, переповнює моє серце. Це показує 
нам, який простір любові мій пастух поширює для нас. Я 
дуже щасливий віддати своє серце Отцеві і стати джерелом 

радості для багатьох людей. Я не забуду сльози пастуха і буду 
бігти вперед, не обертаючись, щоби стати джерелом сили для 
пастуха».

«Отець, я відчуваю це тепер. Саме зараз я зрозумів, 
що дійсно означають сльози пастуха. Він тепло посміхнувся 
мені, надто довго чекаючи і сподіваючись на переміну в мені. Хто 
я такий, що Отець дозволив мені зустріти пастуха, змінитися і 
вигравірувати Свої сльози у моєму серці? Дякую, Отче. Я постійно 
без відпочинку бігтиму до прекрасного місця».

«Я думаю про благодать, яку дав мені Отець. Її 
неможливо виміряти. Я нічого Тобі не дав, але Ти полюбив мене 
і дав мені так багато благодаті. Я вважав, що маю надто багато 
недоліків. Але пастух сказав, що я можу справитися. Його слова 
любові ще бринять у моїх вухах. Мій невпинний потік сліз – це 
прояв моєї подяки пастухові, моє сподівання на Новий Єрусалим і 
моє прагнення до Господа».

Відповідь: У Книзі Об’явлення 8:3-4 написано: «І прийшов другий Ангол, та й став перед жертівником із золотою 
                   кадильницею. І було йому дано багато кадила, щоб до молитов усіх святих додав на золотого жертівника, 
                   що перед престолом. І знявся дим кадильний з молитвами святих від руки Ангола перед Бога». Тобто  
                   молитви святих приносять до Бога анголи у золотій кадильниці.  

Розмір кадильниці із ароматом молитви буває різним. Коли ми 
молимося Богові в ім’я Ісуса Христа, Анголи отримують і кладуть 
аромат молитви кожної людини у золоті кадильниці. Кадильниця 
широка, але неглибока. У кожної людини розмір кадильниці 
різний.   
Тому що «щільність» і «густина» аромату молитви кожної 
людини відрізняється в залежності від того, наскільки їхні серця 
стали схожими на Бога і вони досягли вищих рівнів віри. 
Молитва однієї людини може бути як аромат молитви, 
щільний, наче водоспад, тоді як аромат молитви іншої людини 

тонкий, наче туман. Отже швидкість накопичення певної кількості 
молитов, необхідної для отримання відповідей, відрізнятиметься, 
незважаючи на те, що вони молитимуться разом у той же час. 
Швидкість отримання відповідей також буде різною. 
Молитва бездоганної віри і любові від серця щільна і має велику 
густину, отже наповнює певну кількість молитви швидко, і 
відповіді будуть швидкими. Тим часом молитва лихих людей тонка 
і має малу густину, тож звичайно, що відповіді приходитимуть 
значно пізніше. Отже ми повинні невпинно жертвувати аромат 
доброти у молитві, яка приємна Богові у будь-який час. 

Аромат молитви кожної людини відрізняється в залежності від того, наскільки змінилося їхнє серце. Давайте порівняємо 
любов до Бога і добро у наступних молитвах. 

По-перше, молитва повинна народжуватися із 
шанобливого страху до Бога, вона повинна виходити із 
серця, із душі, у неї ви повинні вкладати всю вашу силу.
Така молитва походить від незмінної віри, схожої на 

золото, і супроводжується справами, коли Боже Слово 
застосовується на практиці. Тобто це – молитва святих. 
Свята людина, це така, що визнано має винятковий 
ступінь святості, праведності і доброчесності. Свята 
людина – це свята Божа дитина, яка живе у Божому Слові 
і виконує Його волю. Якщо деякі люди просто ходять до 
церкви і не застосовують на практиці Боже Слово, їхній 
молитві нелегко стати ароматом їхнього серця.  

По-друге, молитва, приємна Богові, повинна приноситися 
з любов’ю.  
Така молитва сповнена духовної любові до Бога і людей. 

Якщо ви маєте духовну любов і віру, ви, безумовно, спершу 
молитиметесь про праведність, про Боже Царство, а не про 

власну родину, витрати або здоров’я.   
Але декому з тих людей, які говорять, що мають віру і вже 

довгий час є християнами, нема про що молитися щодо Божого 
Царства. Вони не мають щирого серця у молитві. Така молитва 
не може бути прийнята як прекрасний аромат для Бога. Те 
саме стосується людей, які моляться із марними думками, а 
також тих, хто старанно молиться лише коли їх бачать. Навіть 
якщо ви покликуєте у молитві і голосно прославляєте Бога, 
якщо ви робите це за звичкою, не вкладаючи душу, ваша 
молитва не може бути прийнята як щільний аромат. Якщо ви 
просто безглуздо повторюєте слова, така молитва не може бути 
прийнята, як аромат. Лише молитва від щирого серця може 
бути ароматом, приємним для Бога.    
Щоби принести щільний аромат віри і любові, ми повинні 

швидко досягти щирого серця і бездоганної віри. Сподіваємося, 
що таким чином ваша молитва дасть прекрасний аромат, 
котрий накопичується перед Божим престолом, і повернеться 
до вас у вигляді відповідей і благословень. 

Аромат вашої молитви

«Щільність» і «густина» аромату молитви відрізняється в залежності від міри віри

Жертвувати аромат молитви, приємний для Бога

Приклад 1.

Приклад 2.

Приклад 3.

Приклад 4.

Приклад 5.
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ВМХЛ Урім букс

«…Доки зерно Євангелія сіється у 
Пакистані, ісламістській республіці, і 
дає рясний врожай…»
У жовтні 2000 року у місті Лахор 

ісламістської  республіки  Пакистан 
відбулася  «Об ’єднана  Кампанія  у 
Пакистані» під керівництвом старшого 
пастора Центральної Церкви Манмін 
Доктора Джерок Лі. Люди отримали 
зцілення від різних хвороб. Із чоловіка, 
котрий був одержимим протягом 23 
років, вийшли злі духи. Крім того, були 
явлені численні могутні справи. Також 
було проголошено, що Ісус Христос – 
єдиний та істинний Спаситель людства. 
Це допомогло навернути у християнство 
велику  кількість  людей .  Кампанію 
було  визнано  як  бе зпрецедентну, 
позадинамінаційну і великомасштабна 
християнську подію, що відбулася в 
мусульманській країні.
Спостерігаючи  за  кампанією ,  моє 

серце горіло ентузіазмом: «Я повинен 
допомогти  з і брати  врожай  з ерен 

Євангелія, які посіяв Доктор 
Лі. Як я повинен посадити 
Божу волю у серцях людей? 
Що  я  маю  робити ,  щоби 
привести більше людей, плоди 
Нового Єрусалиму, до Отця?» 
Я залишив слід серця Доктора 
Лі, котрий бажає приносити 
рясний  плід ,  щоби  жертва 
Господа і спасіння не була 
марною. 
Я був у Пакистані 14 разів, проводив 

семінари для пасторів, кампанії чудесного 
зцілення у 12 місцях, у тому числі у 
Карачі, Ісламабаді та Азад Кашмірі. З 
2010 року я розширив площу служіння 
до Шрі-Ланки і активно здійснював 
служіння там. 

Я вдячний Богові, Котрий захищав 
нас кожної миті полум’яними очима 
Живий Бог захищав нас під час нашої 

місіонерської подорожі у небезпечних 
районах Пакистану і благословляв нас 
для Божого прославляння.   

26 листопада 2008 року, подорожуючи 
до Пакистану, я зупинився в одному 
з  аеропортів  Таїланду.  Наступного 
дня, 27 листопада, аеропорт закрився 
внаслідок антиурядової демонстрації, яка 
відбувалася в Таїланді. Якби я приїхав 
у Таїланд на день пізніше, служіння у 
Пакистані затрималося би! 
У квітні 2009 року після завершення 

місіонерської  роботи  на  світанку  я 
відлетів з Пакистану. Пізніше я почув 
новини, що саме ранком того дня, коли 

я виїхав  з країни, у Пакистані була 
оголошена  війна  проти  Талібану.  Я 
подякував Богові і прославив Його за те, 
що вчасно виїхав. 
Служіння у Пакистані супроводжувала 

ц іла  низка  напружених  ситуац ій 
внаслідок постійних терористичних актів 
з боку талібів, але я завжди відчував 
Божу руку.
Це сталося у травні 2011, коли після 

місії у Пакистані я приїхав у Бангкок. 
Я почув, що після смерті Осами бен 
Ладена ,  засновника  терористичної 
організації «Аль-Каїда», підвищився 
рівень загрози тероризму. Це відбулося 
саме після завершення християнської 
кампанії, під час якої близько 15 000 осіб 
відвідали Пакистан. Все це було милістю 
Бога.    
У 2012 році я проводив кампанії у 

Хайдарабаді, а потім поїхав до Карачі. 
Ввечері, коли я приїхав у Карачі, мені 
повідомили, що у Хайдарабаді відбулася 
демонстрація ,  тому  що  було  вбито 
політика головної партії Пакистану. 
Внаслідок  цього  рух  транспорту  у 
місті був паралізований, магазини були 

зачинені. По телебаченню передали, що 
було спалено більше 40 автобусів. Якби 
той інцидент стався на день раніше, я би 
не зміг провести кампанію у Хайдарабаді. 

Я славлю Бога, Котрий дозволив 
заснувати близько 400 церков-філій і 
товариських церков у Пакистані і Шрі-
Ланці 
На сьогоднішній день у Пакистані 

налічується близько 330 церков-філій і 
товариських церков Манмін. У Шрі-Ланці 
було зареєстровано більше 70 церков, 
які є нашими філіями і товариськими 
церквами, поки я виконував служіння 
у  семи  містах  Шрі -Ланки  під  час 
п’яти місіонерських подорожей. Крім 
того, служіння проводиться завдяки 
різноманітним методам: Телебаченню 
ВХМ, книжкам Доктора Джерок Лі, 
Новинам Манмін мовою урду, а також 
лекціям МСМ (Міжнародної Семінарії 
Манмін). 
Зокрема ,  програми  телебачення 

ВХМ, які розповідають про Євангеліє 
Святості і могутні справи, транслюються 
телебаченням «Ісак» (президентом якого є 
пастор Анвар Фаззал). Шість проповідей 
Докора  Лі  транслюються  щоденно , 
трич і  англ ійською  і  трич і  мовою 
урду.  Також  транслюються  вистави 
Комітету виконавчих видів мистецтв 
Церкви Манмін. Телебачення «Ісак» 
співпрацює з 253 станціями кабельного 
телебачення, завдяки яким програми 
ВХМ поширюються у 73 зонах покриття. 
Люди, які проживають у провінції Сінд, 
на території якої знаходяться 26 великих 
міст, таких як Карачі, слухають Євангеліє 
святості через кабельне телебачення. 
Також телебачення ВХМ більше 8 годин 
на  день  транслюється  на  території 
Близького Сходу.  
Тепер  багато  душ  у  Пакист ан і , 

які  перебували  у  духовній  дрімоті , 
п р о буди ли с я ,  і  в і д т е п е р  я  хоч у 
допомагати їм зростати у вірі, щоби 
отримати кращі оселі на небесах. Всю 
славу і подяку я складаю триєдиному 
Богові.   

Пастор Тезік  Ґіл (Церква Деджон Манмін, Південна Корея)

Любов Господа до душ, які живуть 
у Пакистані та Шрі-Ланці 

Об’єднана Кампанія у Пакистані 2000 року Доктора Джерок Лі

Пастор Тезік Ґіл, котрий отримав 
ступінь доктора з педагогіки і 
духівництва, у 2012 році отримав 
похвальну грамоту за служіння за 
кордоном, яке він проводив більше 
10 років. Він прославляв Бога, 
приводячи незліченну кількість 
душ до спасіння через вибухові 
і могутні справи Духу там, де він 
бував із хусткою сили (Книга Дії 
19:11-12).


